
 
 

Skolebestyrelsesmøde d.20.3.24, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

  Godkendelse af dagsorden.  

Referat:  

- Der tilføjes et punkt omhandlende placering af 4.årgang. 

 

2. Budget 2024 & budget f. undervisningsmidler (25 min) 

 

Budget 2024 og budget for undervisningsmidler er nu klar til at blive behandlet i 

skolebestyrelsen. Bilag eftersendes af Ole.  

v. Ole 

 

Referat: 

Ole gennemgik budget 2024 og budget f. undervisningsmidler for skolebestyrelsen. 

Budgettet kommer på dagsordenen igen i april til endelig vedtagelse. 

 

3. Timefordelingsplan for kommende skoleår (10 min) 

Bilag eftersendes af Ole 

 

v. Ole 

Referat: 

Ole gennemgik timefordelingsplanen. Den blev godkendt 

  

PAUSE, 10 minutter 

 

 

4. Skolebestyrelsesvalg (15 min) 

Der skal gøres reklame for valget blandt forældrene. Valglister og dato for valgmøde 

er sendt ud. 

Hvordan skal vi gøre yderligere opmærksom på valget? 

 

v. Sarah og Betina 

 

 



 
 

Referat: 

Der laves opslag og sendes beskeder ud til forældrene.  

 

5. Elevrådet (15 min) 

  Orientering om elevrådets arbejde. 

 v. Camilla & Jonathan 

Referat:  

Elevrådsdagen er flyttet til d.24.juni. Elevrådet er i fuld gang med planlægningen af 

dagen 

 

6. Placering af 4.årgang på Stokkebækskolen (15 min) 

Der er sendt et udkast til tekst, der henvender til kommunalbestyrelsen med ønsket om  

at bevare 4.årgang på afd. Gudme 

Referat: 

Der er et ønske om, at bevare 4.årgang på afd. Gudme. Den tidligere indstilling, der 

omhandlede ønske om at placere 4.årgang på afd. Gudbjerg og Afd.Hesselager, var på 

baggrund af pladsmangel på afd. Gudme.  

Imidlertid er der blevet ledige lokaler efterfølgende på afd. Gudme grundet økonomisk 

tilpasning, klassesammenlægninger mm. Derfor ønsker skolebestyrelsen at styrke 

sammenhængen i børnenes hverdag ved at bevare 4.årgang på afd. Gudme. Dette 

ønskes til politisk behandling. 

Der udsendes orientering om skolebestyrelsens indstilling til forældrene og 

medarbejdere på skolen. 

 

6. Skærme på Stokkebækskolen (20 min) 

På skolen har der igennem en periode været møderækker i PLF regi, hvor brugen af 

skærme i løbet af skoledagen har været debatteret. Vedhæftet er skriv fra 4-

5.årgangs lærere om deres arbejde med det. Ligeledes er brugen af skærme i 

skoletiden blevet et meget debatteret tema i den offentlige debat. Der er således 

også blevet udarbejdet anbefalinger til brugen af skærme. Dette har også ført til, at 

der er kommet en række anbefalinger fra Børne og Undervisningsministeriet om brug 

af skærme. Se her: 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/feb/240205anbefalinger-om-

skaermbrug-klar-til-grundskoler-og-fritidstilbud 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/feb/240205anbefalinger-om-skaermbrug-klar-til-grundskoler-og-fritidstilbud
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/feb/240205anbefalinger-om-skaermbrug-klar-til-grundskoler-og-fritidstilbud


 
 

 

På baggrund af ovenstående ønskes en drøftelse af brugen af skærme på 

Stokkebækskolen i skolebestyrelsen 

 v. Søren og Betina 

 Referat: 

Udsættes til mødet i april 

7. Orientering bordet rundt (15 min) 

 Referat: 

Søren:  

Outdoorklasserne, Sammenlægning af nuværende 7.årgang, skoleårets planlægning, 

stillingsopslag afd.leder afd. Gudbjerg, 2 samtalerunder m test, 12-12 seminar m. 

handlinger, der styrker fællesskabet: Morgensang og venskabsklasser 

 

 

8. Evt. & kommende punkter (5 min) 

Bring your own device 

Sukkerpolitikken 

Dagsorden udarbejdet af Sarah, Betina, Ole og Søren 

 Referat udarbejdet af:  

 Søren Hansen 

 Skoleleder 


